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P R O T O K Ó Ł  NR LXIV/23 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

sala konferencyjna 115 A 

Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie 

z dnia 25 września 2023 roku 

czas trwania od 1500 do 1602 

  

W obradach udział wzięli radni oraz goście /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu/. 

 

Otwarcia LXIV sesji dokonał Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Dobiegniewie poinformował, że obrady Rady Miejskiej są transmitowane, retransmitowane 

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja i nagrania z obrad 

są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej gminy oraz na 

specjalnej platformie: radni.tv. Obecność na sali w trakcie obrad jest jednoznaczna  

z wyrażeniem zgody na upublicznienie wizerunku i przekazywanych treści. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Panią Grażynę Gradowską Sekretarza 

Gminy, Panią Dorotę Kopytek Skarbnika, Panią Agnieszkę Żęndełek Dyrektora Przedszkola 

Miejskiego, Panią Barbarę Kusal Dyrektora Żłobka Miejskiego,  Panią Elżbietę Moś Dyrektora 

Gminnego Zespołu Szkół, kierowników jednostek podległych, radnych oraz sołtysów, 

Przewodniczącego Zarządu Osiedla.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie zweryfikował kworum. Szczegóły zawarte 

zostały na poniższej liście obecności: 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Jerzy Biel TAK • 25.09.2023 Obecny 

2 Joanna Grabia TAK • 25.09.2023 Obecny 

3 Bartosz Jabłoński TAK • 25.09.2022 Obecny 

4 Jolanta Kadler TAK • 25.09.2023 Obecny 

5 Zbigniew Kołodziej TAK • 25.09.2023 Obecny 

6 Marek Kowalczyk TAK • 25.09.2023 Obecny 

7 Paweł Łysiak TAK • 25.09.2023 Obecny 

8 Dariusz Majowicz TAK • 25.09.2023 Obecny 
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9 Andrzej Muszyński TAK • 25.09.2023 Obecny 

10 Bernard Szyrwiński NIE • 25.09.2023 Nieobecny 

11 Andrzej Świątkowski TAK • 25.09.2023 Obecny 

12 Leszek Wieczór TAK • 25.09.2023 Obecny 

13 Marzena Wierzbicka TAK • 25.09.2023 Obecny 

14 Waldemar Wołyniec TAK • 25.09.2023 Obecny 

15 Urszula Woszczyk TAK • 25.09.2023 Obecny 

 

Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacje z działalności Burmistrza między sesjami.  

4. Wnioski i zapytania.  

5. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2023 rok.  

6. Omówienie inwestycji gminnych wykonanych w 2023 roku (zaawansowanie, planowy 

termin zakończenia, koszty).  

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

7.1. zmian uchwały budżetowej gminy na 2023 rok.  

7.2. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-2033, podjętej uchwałą nr 

LVI/351/22 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 19 grudnia 2022 roku.  

7.3. zakazu używania jednostek pływających z napędem motorowym-spalinowym na obszarze 

wodnym jeziora Wołogoszcz Duży zlokalizowanego na terenie Gminy Dobiegniew.  

7.4. ustanowienia pomników przyrody. 

7.5. wyrażenia opinii dotyczącej uznania lasów za ochronne. 

7.6. zmiany uchwały nr LIX/371/23 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 27 marca 2023 r. 

w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bedomności zwierząt na terenie Gminy Dobiegniew w 2023 roku.  

8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

9. Komunikaty. 

10. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Ad.3. Informację Burmistrza między sesjami. 

Przewodniczący Rady – Marek Kowalaczyk – poinformował, że ze względu na to , że  Pani 

Burmistrz przebywa na urlopie informacje  przekaże na następnej sesji.  
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Ad.4. Wnioski i zapytania radnych.   

➢ Jolanta Kadler radna – zapytała odnośnie ulicy Konopnickiej pokrywa na chodniku 

dotycząca prawdopodobnie studzienki jest luźna i bardzo dygocze. Często jeżdżą tam 

dzieci rowerkami. 

Ad.5. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2023 roku.  

Przewodniczący Rady – Marek Kowalczyk m- poinformował, że było to w planie pracy rady, 

komisji, ale w tej chwili nie ma obowiązku. 

Pani Dorota Kopytek – Skarbnik – poinformowała, że 20 kwietnia 2023 r. Prezydent podpisał 

ustawę z dnia 26 stycznia 2023 r. o zmianie ustaw w celu likwidowania dla samorządów 

obowiązek sporządzania informacji z wykonania budżetu za I półrocze 2023 roku. W 

porozumieniu z panią Burmistrz zrobiłyśmy skrócone informacje żebyśmy jak nasz budżet na 

dzień 30 czerwca 2023 roku.  Pełne wystąpienie Skarbnika zostało zarejestrowane w nagraniu 

z obrad Sesji i dostępne jest na stronie internetowej: https://radni.tv/transmisja/?id=2886 

(0:26:30) 

Ad.6. Omówienie inwestycji gminnych wykonanych w 2023 roku (zaawansowanie, planowy 

termin zakończenia, koszty)  stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

➢ Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady  – poinformowała, że komisja w tym miesiącu była 

wspólna, była to komisja wyjazdowa Radni obejrzeli największą inwestycję gminy 

przepompownie, oczyszczalnie wody, oczyszczalnie ścieków.  

Ad.7. Podjęcie uchwał. 

Ad.7.1. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej gminy na 2023 rok.  

➢ Dorota Kopytek Skarbnik Gminy  – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian uchwały 

budżetowej gminy na 2023 rok. Pełne wystąpienie Skarbnika Gminy w tej sprawie zostało 

zarejestrowane w nagraniu z obrad Sesji i dostępne jest na stronie internetowej: 

https://radni.tv/transmisja/?id=2886 (0:13:03) 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zmian uchwały budżetowej gminy na 2023 rok.  

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 25.09.2023 15:21 

Tryb głosowania: Zwykła większość Sala Konferencyjna UM 115 A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

https://radni.tv/transmisja/?id=2886
https://radni.tv/transmisja/?id=2886
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Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 25.09.2023 15:21 

2 Joanna Grabia Za 25.09.2023 15:22 

3 Bartosz Jabłoński Za 25.09.2023 15:22 

4 Jolanta Kadler Za 25.09.2023 15:21 

5 Zbigniew Kołodziej Za 25.09.2023 15:22 

6 Marek Kowalczyk Za 25.09.2023 15:21 

7 Paweł Łysiak Za 25.09.2023 15:21 

8 Dariusz Majowicz Za 25.09.2023 15:21 

9 Andrzej Muszyński Za 25.09.2023 15:22 

10 Bernard Szyrwiński Nieobecny --------------------- 

11 Andrzej Świątkowski Za 25.09.2023 15:22 

12 Leszek Wieczór Za 25.09.2023 15:21 

13 Marzena Wierzbicka Za 25.09.2023 15:22 

14 Waldemar Wołyniec Za 25.09.2023 15:22 

15 Urszula Woszczyk Za 25.09.2023 15:22 

 

7.2. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-2033, 

podjętej uchwałą nr LVI/351/22 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 19 grudnia 2022r.,  

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-

2033, podjętej uchwałą nr LVI/351/22 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 19 grudnia 

2022 roku. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 25.09.2023 15:22 
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Tryb głosowania: Zwykła większość Sala Konferencyjna UM 115 A 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 25.09.2023 15:22 

2 Joanna Grabia Za 25.09.2023 15:22 

3 Bartosz Jabłoński Za 25.09.2023 15:23 

4 Jolanta Kadler Za 25.09.2023 15:22 

5 Zbigniew Kołodziej Za 25.09.2023 15:22 

6 Marek Kowalczyk Za 25.09.2023 15:22 

7 Paweł Łysiak Za 25.09.2023 15:22 

8 Dariusz Majowicz Za 25.09.2023 15:22 

9 Andrzej Muszyński Za 25.09.2023 15:22 

10 Bernard Szyrwiński Nieobecny --------------------- 

11 Andrzej Świątkowski Za 25.09.2023 15:22 

12 Leszek Wieczór Za 25.09.2023 15:23 

13 Marzena Wierzbicka Za 25.09.2023 15:22 

14 Waldemar Wołyniec Za 25.09.2023 15:24 

15 Urszula Woszczyk Za 25.09.2023 15:22 

 

7.3. . zakazu używania jednostek pływających z napędem motorowym-spalinowym na obszarze 

wodnym jeziora Wołogoszcz Duży zlokalizowanego na terenie Gminy Dobiegniew 

Grażyna Gradowska – Sekretarz Gminy – poinformowała, że uchwała została omówiona na 

posiedzeniu komisji, natomiast wnioskowany zakaz pływania po jeziorze Wołogoszcz Duży 

jest na tyle istotny wiąże się z zainteresowaniem wielu osób, ponieważ cały czas wpływają do 

Urzędu skargi. Są to skargi, wnioski turystów  wypoczywających z Gorzowa 
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Wielkopolskiego z  Poznania. Skargi zostały odczytane przez Panią Sekretarz Grażynę 

Gradowska i stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  

Waldemar Grzankowski – sołtys – poinformował , że całą sprawę psują skuterowy, że jak 

najbardziej trzeba ten przepis wprowadzić jezioro jest piękne , ale za wąskie. Fala płoszy 

zwierzęta. Psuja to osoby, które nie potrafią z tego korzystać. Pełne wystąpienie Sołtysa Pana  

Waldemara Grzankowskiego w tej sprawie zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad Sesji i 

dostępne jest na stronie internetowej: https://radni.tv/transmisja/?id=2886 (0:28:17). 

Grażyna Gradowska – Sekretarz Gminy odczytała fragment  treść projektu  uchwały. Pełne 

wystąpienie Pani Grażyny Gradowskiej – Sekretarz Gminy zostało zarejestrowane w nagraniu 

z obrad Sesji i dostępne jest na stronie internetowej: https://radni.tv/transmisja/?id=2886 

(0:30:17). 

Bartosz Jabłoński – radny – poinformował , że temat skuterów wraca jak bumerang 

niejednokrotnie jest zwolennikiem, żeby nie zabraniać ludziom wszystkiego, natomiast w 

przypadku jeziora Wołogoszcz widział kilka nagrań jak korzystanie z tego jeziora wygląda, 

więc rozumie argumenty tych osób i wygląda to źle. Uważa, że do tego tematu powinniśmy 

podejść kompleksowo bo co chwile wraca nam kwestia skuterów czy nie lepiej było by 

pochylić się nad tematem bardziej wnikliwie i dopuścić jedno jezioro np. Wielgie. W którym 

nikt się nie kąpie i niech Ci motorowcy korzystają z jeziora Wielgie. 

Dariusz Majowicz – radny poinformował , że na jeziorze Wielgie mieszka wiele 

mieszkańców jest dużo domków i z chwila gdy tam zjadą wszystkie skutery, myślę , że skargi 

wrócą jak bumerang. Musimy się do tego odnieś i podyskutować. Podjąć jakieś określone 

decyzje.  

Grażyna Gradowska – Sekretarz Gminy odczytała treść projektu  uchwały : zakazu używania 

jednostek pływających z napędem motorowym-spalinowym na obszarze wodnym jeziora 

Wołogoszcz Duży zlokalizowanego na terenie Gminy Dobiegniew. Pełne wystąpienie Pani 

Grażyny Gradowskiej – Sekretarz Gminy zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad Sesji i 

dostępne jest na stronie internetowej: https://radni.tv/transmisja/?id=2886 (0:33:49). 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zakazu używania jednostek pływających z napędem motorowym-

spalinowym na obszarze wodnym jeziora Wołogoszcz Duży zlokalizowanego na terenie 

Gminy Dobiegniew. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 25.09.2023 15:38 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115 A 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 3 

https://radni.tv/transmisja/?id=2886
https://radni.tv/transmisja/?id=2886
https://radni.tv/transmisja/?id=2886
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Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 25.09.2023 15:38 

2 Joanna Grabia Za 25.09.2023 15:38 

3 Bartosz Jabłoński Za 25.09.2023 15:38 

4 Jolanta Kadler Za 25.09.2023 15:38 

5 Zbigniew Kołodziej Za 25.09.2023 15:38 

6 Marek Kowalczyk Za 25.09.2023 15:38 

7 Paweł Łysiak Wstrzymał się 25.09.2023 15:38 

8 Dariusz Majowicz Za 25.09.2023 15:38 

9 Andrzej Muszyński Za 25.09.2023 15:38 

10 Bernard Szyrwiński Nieobecny --------------------- 

11 Andrzej Świątkowski Za 25.09.2023 15:38 

12 Leszek Wieczór Za 25.09.2023 15:38 

13 Marzena Wierzbicka Wstrzymała się 25.09.2023 15:38 

14 Waldemar Wołyniec Za 25.09.2023 15:38 

15 Urszula Woszczyk Wstrzymała się 25.09.2023 15:38 

 

7.4. ustanowienia pomników przyrody. 

 

Głosowania w sprawie: ustanowienia pomników przyrody. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 25.09.2023 15:39 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115 A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 
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Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 25.09.2023 15:39 

2 Joanna Grabia Za 25.09.2023 15:39 

3 Bartosz Jabłoński Za 25.09.2023 15:39 

4 Jolanta Kadler Za 25.09.2023 15:39 

5 Zbigniew Kołodziej Za 30.09.2022 16:35 

6 Marek Kowalczyk Za 30.09.2022 16:35 

7 Paweł Łysiak Za 30.09.2022 16:35 

8 Dariusz Majowicz Za 30.09.2022 16:35 

9 Andrzej Muszyński Za 30.09.2022 16:35 

10 Bernard Szyrwiński Za 30.09.2022 16:35 

11 Andrzej Świątkowski Za 30.09.2022 16:35 

12 Leszek Wieczór Za 30.09.2022 16:35 

13 Marzena Wierzbicka Za 30.09.2022 16:35 

14 Waldemar Wołyniec Za 30.09.2022 16:35 

15 Urszula Woszczyk Za 30.09.2022 16:35 

 

7.5. wyrażenia opinii dotyczącej uznania lasów za ochronne. 

Głosowanie w sprawie: wyrażenia opinii dotyczącej uznania lasów za ochronne. 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 25.09.2023 15:40 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115 A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 
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Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 25.09.2023 15:39 

2 Joanna Grabia Za 25.09.2023 15:39 

3 Bartosz Jabłoński Za 25.09.2023 15:39 

4 Jolanta Kadler Za 25.09.2023 15:39 

5 Zbigniew Kołodziej Za 25.09.2023 15:39 

6 Marek Kowalczyk Za 25.09.2023 15:39 

7 Paweł Łysiak Za 25.09.2023 15:39 

8 Dariusz Majowicz Za 25.09.2023 15:39 

9 Andrzej Muszyński Za 25.09.2023 15:39 

10 Bernard Szyrwiński Nieobecny --------------------- 

11 Andrzej Świątkowski Za 25.09.2023 15:39 

12 Leszek Wieczór Za 25.09.2023 15:39 

13 Marzena Wierzbicka Za 25.09.2023 15:39 

14 Waldemar Wołyniec Za 25.09.2023 15:39 

15 Urszula Woszczyk Za 25.09.2023 15:39 

 

7.6. zmiany uchwały nr LIX/371/23 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 27 marca 2023 r. 

w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dobiegniew w 2023 roku. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zmiany uchwały nr LIX/371/23 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z 

dnia 27 marca 2023 r. w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dobiegniew w 2023 roku. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 25.09.2023 15:41 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115 A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 
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Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 25.09.2023 15:40 

2 Joanna Grabia Za 25.09.2023 15:40 

3 Bartosz Jabłoński Za 25.09.2023 15:40 

4 Jolanta Kadler Za 25.09.2023 15:40 

5 Zbigniew Kołodziej Za 25.09.2023 15:40 

6 Marek Kowalczyk Za 25.09.2023 15:40 

7 Paweł Łysiak Za 25.09.2023 15:40 

8 Dariusz Majowicz Za 25.09.2023 15:40 

9 Andrzej Muszyński Za 25.09.2023 15:40 

10 Bernard Szyrwiński Nieobecny ---------------------- 

11 Andrzej Świątkowski Za 25.09.2023 15:40 

12 Leszek Wieczór Za 25.09.2023 15:40 

13 Marzena Wierzbicka Za 25.09.2023 15:40 

14 Waldemar Wołyniec Za 25.09.2023 15:40 

15 Urszula Woszczyk Za 25.09.2023 15:40 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 25.09.2023 15:41 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115 A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 
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Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 25.09.2023 15:41 

2 Joanna Grabia Za 25.09.2023 15:41 

3 Bartosz Jabłoński Za 25.09.2023 15:41 

4 Jolanta Kadler Za 25.09.2023 15:41 

5 Zbigniew Kołodziej Za 25.09.2023 15:41 

6 Marek Kowalczyk Za 25.09.2023 15:41 

7 Paweł Łysiak Za 25.09.2023 15:41 

8 Dariusz Majowicz Za 25.09.2023 15:41 

9 Andrzej Muszyński Za 25.09.2023 15:41 

10 Bernard Szyrwiński Nieobecny ---------------------- 

11 Andrzej Świątkowski Za 25.09.2023 15:41 

12 Leszek Wieczór Za 25.09.2023 15:41 

13 Marzena Wierzbicka Za 25.09.2023 15:41 

14 Waldemar Wołyniec Za 25.09.2023 15:41 

15 Urszula Woszczyk Za 25.09.2023 15:41 

 

Ad.8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

➢ Pani Grażyna Gradowska Sekretarz Gminy  – odpowiedziała, że jeżeli chodzi o pytanie Pani 

Jolanty Kadler oczywiście zgłoszona potrzeba interwencji, służby kierownika Domagały 

zajmą się niezwłocznie sprawą.    

Ad.9. Komunikaty. 

Przewodniczący Zarządu Osiedla – podziękował za pomoc przy organizowaniu dożynek. 

Zwrócił uwagę , iż nie jest sołtysem Dobiegniewa tylko Przewodniczącym Zarządu Osiedla.  

Pani Grażyna Gradowska Sekretarz Gminy – serdecznie podziękowała w imieniu nie obecnej 

Pani Burmistrz oraz swoim własnym za organizację, za wkład ,za udział we wszystkich 

imprezach jakie się odbyły w sezonie letnim. Pełne wystąpienie Pani Grażyny Gradowskiej – 



12 
 

Sekretarz Gminy zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad Sesji i dostępne jest na stronie 

internetowej: https://radni.tv/transmisja/?id=2886 (0:41:49). 

Pani Grażyna Gradowska Sekretarz Gminy- przedstawiła informacje w związku ze 

zbliżającymi się wyborami. Pełne wystąpienie Pani Grażyny Gradowskiej – Sekretarz Gminy 

zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad Sesji i dostępne jest na stronie internetowej: 

https://radni.tv/transmisja/?id=2886 (0:48:48).  

Jolanta Kadler radna  - podziękowała w imieniu Zespołu Szkół w Dobiegniewie na ręce pani 

Burmistrz podziękowania dla Pani Małgosi Kuzioła oraz Przewodniczącego Rady Osiedla za 

pomoc w organizacjach sprzątania Świata. Zorganizowanie worków, rękawic teraz czekamy 

tylko na odbiór tych odpadów. Taka współpraca jest nam potrzebna, ponieważ nam się czas 

wydłużył  ze względu na fale upałów. Bardzo dziękuję za współpracę, że przebiega pomyślnie 

z roku na rok.  

 

Ad.10. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął LXIV Sesję 

Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym oraz zaproszonym 

gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Katarzyna Górniacka  

   Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                   w Dobiegniewie 

                                                                                               /-/ Marek Kowalczyk 

https://radni.tv/transmisja/?id=2886
https://radni.tv/transmisja/?id=2886

